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Protokół Nr XXVI.2021 

z Sesji Rady Gminy Stare Kurowo  

odbytej w dniu 30 marca 2021 roku 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obrad) 

 

Szczegółowy przebieg Sesji obrazuje nagranie, które jest zamieszczone na portalu  

https://www.youtube.com/watch?v=vPC3NFttuSI&t=1s 

 

 

Na 15 radnych na Sesji Rady Gminy obecnych było 15 radnych zgodnie z listą obecności. 

 

Ponadto w Sesji Rady Gminy udział wzięli: 

- Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy Stare Kurowo 

- Agnieszka Szymura - Skarbnik Gminy Stare Kurowo 

- Jacek Chęciński – Sekretarz Gminy Stare Kurowo 

- Małgorzata Rodzeń – Inspektor ds. Organizacyjnych i Rady Gminy 

 

 

Proponowany porządek obrad Sesji: 

1) Otwarcie obrad XXVI Sesji Rady Gminy i stwierdzenie quorum. 

2) Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3) Przyjęcie protokołu Nr XXIV.2021 z Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 09.02.2021r. 

4) Przyjęcie protokołu Nr XXV.2021 z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 

18.02.2021r. 

5) Informacja Wójta Gminy Stare Kurowo o pracach między sesjami. 

6) Przedstawienie opinii przewodniczących Komisji stałych w zakresie projektów uchwał. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie: wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stare Kurowo 

(projekt nr 1). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok 

(projekt nr 2). 

9) Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok (projekt nr 3). 

10) Interpelacje i zapytania radnych.   

11) Wolne wnioski i informacje. 

12) Zakończenie obrad XXVI Sesji Rady Gminy. 
 
 

 

1. Otwarcie obrad XXVI Sesji Rady Gminy i stwierdzenie quorum. 

 

Sesję Rady Gminy Stare Kurowo o godzinie 1600 otworzył Pan Krzysztof Sanocki - 

Przewodniczący Rady Gminy, powitał Pana Łukasza Węglarz – Zastępcę Wójta Gminy, Panią 

Agnieszkę Szymura – Skarbnika Gminy, Pana Jacka Chęcińskiego – Sekretarza Gminy oraz 

radnych. Przewodniczący Rady Gminy - stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Stare 

Kurowo w Sesji z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb 

obrad) uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady stanowi quorum 
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pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał (listy obecności radnych w załączeniu 

do protokołu). 

 

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – przedstawił proponowany porządek obrad Sesji Rady 

Gminy w dniu 30.03.2021 r.  

 

Radni nie zgłosili wniosków do proponowanego porządku obrad. Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie porządek obrad. Rada Gminy w obecności 15 radnych porządek obrad 

sesji przyjęła jednogłośnie (15 głosami „za”). 

 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXIV.2021 z Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 

09.02.2021r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy - poinformował, że protokół Nr XXIV.2021 z Sesji Rady 

Gminy odbytej w dniu 09.02.2021r. został przesłany radnym na e-maila. Następnie zadał 

pytanie, czy ktoś ma uwagi, co do treści protokołu ze wskazanej powyżej Sesji. Nikt nie zgłosił 

uwag do protokołu, wobec tego poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXIV Sesji 

Rady Gminy. Za przyjęciem protokołu radni głosowali jednogłośne ( 15 głosami „za”). 

 

 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr XXV.2021 z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Stare Kurowo                

z dnia 18.02.2021r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy - poinformował, że protokół Nr XXV.2021                                       

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 18.02.2021r. został przesłany radnym na 

e-maila. Następnie zadał pytanie, czy ktoś ma uwagi, co do treści protokołu ze wskazanej 

powyżej Sesji. Nikt nie zgłosił uwag do protokołu, wobec tego poddano pod głosowanie 

przyjęcie protokołu z XXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. Za przyjęciem protokołu radni 

głosowali jednogłośne ( 15 głosami „za”). 

 

 

 

5. Informacja Wójta Gminy Stare Kurowo o pracach między sesjami. 

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, przedstawił informację o pracach między 

sesjami (informacja w załączeniu do protokołu). 
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6. Przedstawienie opinii przewodniczących komisji stałych w zakresie projektów uchwał. 

 

Pani Halina Andrzejczak - Przewodnicząca Komisji Finansów i Planowania, 

przedstawiła pozytywną opinię dotyczącą projektów uchwał. 

 

Pan Robert Wiliński - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych                      

i Bezpieczeństwa Publicznego, przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektów uchwał. 

 

Pan Dawid Kałuziak - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu, Ochrony 

Środowiska i Ochrony Przeciwpożarowej, przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektów. 

uchwał 1,2  i 4, projekt uchwały nr 3 został jednogłośnie odrzucony. 

 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stare Kurowo 

(projekt nr 1). 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poinformował że głosowanie odbędzie 

się w taki sposób, że po kolei będą wyczytywani radni, poprosił również aby radni podnosili 

rękę. Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę Rady Gminy Stare Kurowo z dnia                    

30 marca 2021 roku w sprawie: wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stare Kurowo (projekt nr 1).                        

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.                        

Za przyjęciem projektu głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się Uchwałą                                  

Nr XXVI.142.2021 (protokół z głosowania oraz uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok 

(projekt nr 2). 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie: przyjęcia Planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2021 rok (projekt nr 2). W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, projekt 

uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu głosowało 15 radnych.  Projekt 

uchwały staje się Uchwałą Nr XXVI.143.2021 (protokół z głosowania oraz uchwała                              

w załączeniu do protokołu). 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok (projekt nr 3). 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 

2021 rok (projekt nr 3). W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, projekt uchwały został 

przyjęty większością głosów. Za przyjęciem projektu głosowało 12 radnych, wstrzymało się 2 

radnych.  Projekt uchwały staje się Uchwałą Nr XXVI.144.2021 (protokół z głosowania oraz 

uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

 Pan Dawid Kałuziak – radny, z zapytaniem do Pana Wójta. Czy na spotkaniu odnośnie 

przebudowy remontu dróg wojewódzkich nr 155 i  nr 156 padły jakieś konkrety? 

 

 Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, wyjaśnił że te spotkanie było jakby 

wstępem do dalszych rozmów. Zarząd Dróg starał się określić jakby zakres tych przyszłych 

przebudów. W oparciu o te zasady zostaną określone wstępne koszty i jak będą znane koszty 

to Zarząd Dróg podejmie decyzje jak te przebudowy miałyby się odbywać. Czy to będzie 

przebudowa, czy to będzie etapowane ze względu na koszty zwłaszcza jeżeli chodzi o drogę nr 

156. To był taki wstęp, omówione zostały wstępnie zakresy to co należy zrobić na drodze nr 

155 i nr 156. Na podstawie tych zakresów będą szacowane wartości, na podstawie szacunków 

będą podejmowane już decyzje Zarządu Dróg.  

 

 Pan Romuald Biliński – Zastępca Przewodniczącego Rady, z zapytaniem do Pana 

Wójta. Odnośnie projektowania z obszarów wiejskich chodzi o ulicę Ogrodową, czy nie można 

by tego połączyć razem z ulicą Nową (która jest po drugiej stronie jezdni)? Jest to odcinek 

około 50 metrów. I tam tak samo samochody parkują w czasie tych imprez na Sali, na dodatek 

tam często stoi radiowóz policyjny. Mieszkańcy jakiś czas temu sami tam zrobili remont, 

nawieźli tłuczeń. Tam gmina do tej pory ani jednej pracy konkretnej nie zrobiła przez wiele lat. 

Może by połączyć to w projektowaniu i wykonaniu od razu ulicę Nową i Ogrodową. 

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, wyjaśnił że niestety nie można było tego 

zrobić ponieważ są to dwie różne drogi o dwóch różnych numerach. Natomiast wymagania 

programu wspierającego są takie, że dla trzech zgłoszonych odcinków (maksymalnie trzech) 

muszą być spełnione wszystkie wymagania. Wymagania dotyczą połączenia z drogą wyższej 

kategorii oraz istnienia obiektów użyteczności publicznej, komercyjnych. Wszystkie z tych 

trzech złożonych odcinków muszą spełniać te same wymagania jeżeli któryś z odcinków nie 

spełnia automatycznie wszystkie odcinki tracą punkty. Ulica Nowa to jest odrębna ulica o 

odrębnym numerze gminnym. Rozumiem, że są potrzeby również na ulicy Nowej, żeby te 

remonty wykonywać. Natomiast do tego dofinansowania ta ulica się nie kwalifikowała, nie 

dostała by punktów za pewne elementy, które musiały być. Mieliśmy takie informacje, że 
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zainteresowanie tym programem jest olbrzymie i stąd staraliśmy się wybierać te ulice gdzie te 

punkty w naszej ocenie będą maksymalne.  

 

 Pan Mieczysław Sienkiewicz – radny, chciałbym jeszcze odnieść się do korespondencji 

jaką prowadzi Zarząd Dróg Wojewódzkich w sprawie drogi nr 155. Ja prowadzę 

korespondencję z Zarządem Dróg Wojewódzkich osobiście od 5 lat i cały czas dostaje takie 

odpowiedzi jak przedstawił Pan Wójt. Jak środki pozwolą, jakie to koszty, itp. 

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, wyjaśnił że to było spotkanie w terenie 

padły już konkretne ustalenia dotyczące zakresu remontu. Dlatego upatrujemy tutaj szansę, że 

w końcu te remonty się rozpoczną. Wiem, że te sprawy są niezwykle istotne dla naszej gminy 

i przebudowa drogi nr 155 i przebudowa drogi nr 156 to jest jedna z najważniejszych spraw. 

Od czegoś trzeba zacząć, mamy tutaj zapewnienie ze strony Zarządu Dróg Wojewódzkich, że 

jest w tej chwili ta sprawa poruszana, będą dyskutować, będą informować nas o swoich 

decyzjach. Także czekamy, piszemy, spotykamy się, wnioskujemy. To co możemy robimy, 

żeby te drogi zostały wykonane, żeby zostały wpisane do planu przebudów. W tej chwili mamy 

spotkanie w terenie, więc małymi kroczkami ale jednak do przodu w kierunku tego, żeby 

zostało to zrobione.  

 

Pan Adam Bogdan – radny, z zapytaniem do Pana Przewodniczącego Rady. Ponieważ 

podczas głosowania nad projektem nr 3 miałem problemy, jak się zakończyło głosowanie i jak 

mój głos został uznany? 

 

Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, poinformował że głosowanie nad  

projektem uchwały nr 3 się odbyło i projekt przeszedł większością głosów. Pana głos ze 

względów techniczny nie został oddany. 

 

Pan Adam Bogdan – radny, poinformował że chciał zaznaczyć żeby nie było 

wątpliwości, że jest za projektem nr 3. 

 

Pan Dawid Kałuziak – radny, z zapytaniem do Pana Wójta. Czy na spotkaniu odnośnie 

wałów przeciwpowodziowych padła wzmianka o wyczyszczeniu mostu na zalewie Noteci tych 

krzaków i drzew co tam wyrosły? 

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, wyjaśnił że jeżeli chodzi o prace 

utrzymaniowe to tutaj Wody Polskie i ta delegacja, która była na spotkaniu z Drezdenka, 

twierdzą, że cały czas działają, regularnie te fragmenty wałów są oczyszczane. Natomiast tak 

jak tutaj wspomnieli, że potrzeby są większe niż fundusze, którymi dysponują. Więc będą się 

oczywiście starali, żeby to wykonywać, oczywiście jest to wszystko kwestią dostępnych 

funduszy.  

 

Pan Dawid Kałuziak – radny, chodzi mi o ten jeden most, który nie jest na terenie naszej 

gminy ale bardzo zależna jest ta strona, most leży na terenie gminy Drezdenko. Ale to chyba ta 
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sama spółka odpowiada za to. Tam jest jeden most na zalewie Noteci, który przy dużej wodzie 

bardzo jest ważny, a on jest cały zarośnięty krzakami i drzewami.  

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, wyjaśnił że o tym konkretnym 

fragmencie nie było rozmów, natomiast kontekst z całości wypowiedzi jest taki, że cały 

fragment wałów przeciwpowodziowych na terenie gmin Drezdenko, Stare Kurowo oraz 

Zwierzyn będą w jakiś sposób odnawiane i utrzymywane. Więc myślę, że ten most również, 

jeżeli wymaga pilnych prac no to prace na pewno będą prowadzone. 

 

Pan Mariusz Opiela – radny, odnosząc się do tematu numeracji dróg wojewódzkich to 

nie można zapomnieć o jednej drodze nr 154, która też jest drogą wojewódzką. Jest to droga 

między Nowym Kurowem, a Trzebiczem. Tam również mieszkają ludzie, jeżdżą tamtędy. 

Część ludzi przemieszcza się z powiatu z północnej części do południowej części, pracują                     

w Trzebiczu, ludzie z Trzebicza pracują w Starym Kurowie. I takie suche wyliczenia, które 

widziałem w korespondencji, którą Zarząd Dróg Wojewódzkich przesyła do Urzędu Gminy, że 

tam przejeżdża dziennie ok. 500 samochodów są to takie czysto teoretyczne i suche wyliczenia. 

Ponieważ nikt tamtędy nie jeździ, bo nikt nie chce uszkodzić sobie auta. Zarząd Dróg 

przebudowuje tylko fragmenty dróg, które są łatwe do przebudowy, trudnych fragmentów nie 

robią w ogóle albo celowo je opuszczają czy w ogóle nie są ujęte w planach finansowych na 

lata następne. Uważam, że przy jakichkolwiek rozmowach warto przypomnieć im o tym, że 

tutaj takowa droga jest i jakąś chociaż część ich uwagi skierować na tą drogę.  

 

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, wyjaśnił że również wspominamy                      

o drodze nr 154. Natomiast ze strony Zarządu Dróg padła propozycja rozmowy o drodze nr 156 

i 155, nie zapominamy o drodze 154. Z informacji jakie przekazał Zarząd Dróg zakres 

ewentualnego remontu drogi nr 154 sprowadzałby się tylko i wyłącznie do wykonania nakładek 

asfaltowych w miejscach gdzie ta nawierzchnia jest bardzo zdeformowana i to tylko jakieś tam 

fragmenty na niedużych odcinkach. Natomiast o przebudowie całości drogi nr 154 w tej chwili, 

ze względu na koszty, na te natężenie ruchu, na te badania które prowadzi Zarząd Dróg z ich 

strony jest odpowiedz, że w tej chwili tego nie rozpatrują w kontekście kompleksowej 

przebudowy. Jedynie nakładki na odcinkach najbardziej zniszczonych. 

 

 

 

 

11. Wolne wnioski i informacje.  

 

Brak. 
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12. Zakończenie XXVI Sesji Rady Gminy Stare Kurowo.  

 

Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Stare Kurowo 

Pan Krzysztof Sanocki o godz. 1655  zamknął obrady XXVI Sesji Rady Gminy Stare Kurowo. 

 

W trakcie obrad XXVI Sesji Rady Gminy Stare Kurowo w dniu 30.03.2021r. Rada 

Gminy podjęła następujące uchwały: 

 

1. Uchwała Nr XXVI.142.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: wprowadzenia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Stare Kurowo. 

 

2. Uchwała Nr XXVI.143.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: przyjęcia Planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2021 rok. 

 

3. Uchwała Nr XXVI.144.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: zmiany uchwały 

budżetowej na 2021 rok. 

 

 

 

              Protokołowała:                                                                   Przewodniczył: 

Inspektor ds. Organizacyjnych i RG                                  Przewodniczący RG Stare Kurowo 

 

         (-) Małgorzata Rodzeń                                                    (-)  Krzysztof Sanocki 
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